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Klub chovatelů jezevčíků České republiky, z. s. 
IČ: 47608561 Sídlo: Lešanská 1176/2a, 141 00 Praha 4 Chodov 

Zápis z klubové schůze Jihomoravské pobočky  

6. dubna 2024 

Brno 

 

Termín a čas jednání: sobota 6.4.2024, 10:05 – 15:54 

Místo jednání: myslivecká chata MS Staré Zámky, Kučerova 3039/25, Líšeň, Brno 

Přítomní členové rady pobočky:  

Jiří Cikryt, Kateřina Čudková, Zdeněk Jakuba, Jan Kučera, Zdeňka Leonhardtová, Michaela Přibáňová 

Přítomní členové výboru klubu:  

předseda Ing. Radomír Svoboda,  

hlavní poradkyně chovu Bc. Markéta Chodilová,  

ekonom Ing.Jiří Cikryt,  

výcvikářka Monika Hnátek Illová,  

jednatel Ing. Pavel Sládek,  

člen výboru/IT referent Ing.Jaroslav Horský,  

tisková referentka Kateřina Klocová 

Přítomen předseda Kontrolní komise: MVDr. Jan Kučera 

Omluveni: místopředsedkyně MVDr. Veronika Chrpová, matrikář Michal Urban, předseda kárné 
komise Jiří Potyš 

Zasedání svolala: Rada pobočky klubu na pokyn výboru klubu před konáním Klubového shromáždění 
– shromáždění delegátů. Oznámeno v klubovém zpravodaji, seznamu chovných psů a na internetových 
stránkách klubu (program/pozvánka) a internetových stránkách pobočky ve lhůtě dle stanov klubu (více 
než 30 dnů předem). 

 

Ad. 1. Prezence účastníků: 

U vchodu do jednací místností byla provedena prezence účastníků a zároveň do přiložených 
listin zápis jejich členů, kteří chtějí kandidovat do výboru/rady pobočky, orgánů klubu nebo na 
pozici delegátů na celostátní konferenci. 

• Počet přítomných členů pobočky: 54 
• Počet hostů na schůzi: 9 (z toho 5 členů výboru KCHJ) 

Celkový počet členů k datu 6.4.2024 byl 272, díky přítomnosti 54 členů, tedy 19 % členů je schůze 
usnášeníschopná. 

 

Ad. 2. Zahájení jednání 

Předsedkyně jihomoravské pobočky paní Kateřina Čudková, přivítala všechny přítomné a poděkovala 
za jejich účast. Než se přešlo k samotnému programu, požádala o uctění památky všech těch, kteří nás 
v minulém roce opustili. 

 

Ad. 3. Schválení programu jednání a volebního řádu klubové schůze regionu  

Předsedkyně pobočky požádala přítomné o schválení programu jednání a volebního řádu, které byly 
volně k dispozici na stolech.  
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Schválení programu jednání: 

• Pro: 54 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Schválení volebního řádu jednání: 

• Pro: 54 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Ad. 4. Volba pracovního předsednictva (pracovní, mandátová a návrhová komise) 

Následně představila pracovní komisi jednání, ve složení: 

• předsedající – Kateřina Čudková, 
• zapisovatelka – Monika Formánková, 
• ověřovatel zápisu – Petr Svánovský, 

a poprosila přítomné zvednutím ruky o její schválení 

• Pro: 53 Proti: 0 Zdržel se: 1 
 

Předsedkyně pobočky se souhlasem rady pobočky navrhuje do mandátové komise: 

• Předseda mandátové komise – Richard Langpaul 
• Členy mandátové komise (skrutátory) – Miroslava Hrabinová, Sýkorová Michaela,  

a poprosila opět přítomné zvednutím ruky o její schválení 

• Pro: 52 Proti: 0 Zdržel se: 2 
 

Předsedkyně pobočky se souhlasem rady pobočky navrhuje do návrhové komise: 

• Předseda mandátové komise – Alois Čala 
• Členy návrhové komise – Pavlína Slámová, Romana Vágnerová 

a poprosila přítomné zvednutím ruky o její schválení 

• Pro: 53 Proti: 0 Zdržel se: 1 
 

Klubová schůze regionu nadpoloviční většinou schválila složení pracovní, mandátové a návrhové 
komise. 

 

Ad. 5. Zpráva předsedkyně o činnosti pobočky za uplynulé období 

Velké díky zopakovala na adresu MS Křenovice Háj za upořádání Klubové zkoušky nováčků v roce 
2023.  

Zároveň proběhly na území naší pobočky další tři vrcholné akce s udílením titulů CACT a res.CACT, 
pro plemena jezevčíků a teriérů: 

• a to historicky první ročník Memoriálu Jany Šenkeříkové pod záštitou OMS Zlín (LZ+BZH); 
• a již Slovácký pohár pod záštitou OMS Hodonín (LZ+BZ) 
• a 11. ročník Memoriálu Jiřího Bodejčka pod OMS Kroměříž (LZ+BZ). 

Proběhly také dvě výcvikové akce pod patronací pobočky, jarní se zaměřením na zkoušky vloh a 
hlasitost na stopě, letní pak na práci na pobarvené/šlapané stopě, norování, a pro zájemce také ochota 
na černou zvěř a vodní práce. 

Celkově se našim členům dařilo také v pracovním poháru KCHJ ČR, kde až na výjimky ve dvou 
kategoriích se naši členové umístili na předních příčkách. Poděkování ale všem, co se s pejsky jejich 
původnímu poslání, kterým je lovecká kynologie, věnují. Předsedkyně pobočky poděkovala přítomným 
členům za účast, jejich reprezentaci na pracovních akcích i na poli výstavním. Velké díky zopakovala 
na adresu MS Křenovice Háj za upořádání Klubové zkoušky nováčků v roce 2023.  

Informovala o plánovaných akcích na území pobočky, a to: 
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• Sfk/Sp, Zkouška hlasitosti, Šlapanice dne 20.4.2024; 
• KZN, Klubová zkouška nováčků, Černá Hora dne 21.4.2024; 
• SBS, Speciální barvářská soutěž (CACIT), Slušovice, ve dne ch 4.-5.5.2024; 
• KHS, Klubová honičská soutěž (CACIT), Vanovice ve dnech 16.-17.11.2024 
• 2. ročník Memoriálu Jany Šenkeříkové ve dnech 18.-19.5.2024  

 

Ad. 6a. Zpráva výboru KCHJ o činnosti za uplynulé období 

Předseda výboru Ing. Radomír Svoboda 

Přivítal všechny přítomné, poděkoval za vysokou účast a předal slovo hlavní poradkyni chovu. 
 

Hlavní poradkyně chovu Bc. Markéta Chodilová 

 Zrekapitulovala rok 2023. Poděkovala za uspořádání 3 klubových výstav (Holýšov, Konopiště, 
Jaroměřice), stejně jako za oblastní klubovou výstavu ve Starém Plzenci. Stejné výstavy jsou pořádány 
i letos. Na většinu výstav probíhá přihlašování přes systém DogOffice. Zcela výjimečně lze emailem. 

Poděkování všem, co pomáhají na bonitacích, včetně zapisovatelek. 

Chovatelská ročenka 2022, ucelený přehled, poděkování Michaele Přibáňové a Veronice Roberts za 
spolupráci na její tvorbě. Chovatelská ročenka je k prodeji na klubových akcích, lze také objednat a 
poslat poštou. 

Chovatelská rada nenavrhuje změny zápisního řádu (podmínek uchovnění) pro miniaturní ani standardní 
jezevčíky s výjimkou zavedení povinných zdravotních testů, a to: 

• Přidání povinného genetického testu na merle gen pro určité jedince 
• Přidání povinných genetických testů na zdraví:  

 drsnosrstý standardní – OI, CORD2  
 dlouhosrstý trpasličí/králičí – CORD1 
 drsnosrstý trpasličí/králičí – CORD2, Lafora (epilepsie) 

• Stanovení DNA profilu/ověření původu 

Poděkování všem členkám chovatelské rady za jejich práci. 

Výcvikářka Monika Hnátek Illová 

V roce 2023 uspořádáno deset zkoušek a soutěží. Klub nově zastřešil Mezinárodní honičskou soutěž 
norníků. Návrh zavedení změn v soutěžním řádu Evropského poháru, stáří stopy min 40hod a soutěž 
může být konána od počtu min 3 psů (v rozporu z FCI) Česká republika bylo proti těmto změnám a čeká 
se na vyjádření FCI. 

Poděkovala organizátorům všech zkoušek a soutěží a zopakovala, že je v dnešní době stále těžší nalézt 
místo jejich konání. 

Vyhlásila výsledky Pracovního poháru. Mohlo by se hlásit víc psů. Vyhlásila nejlepší jezevčíky na 
zahraničních soutěžích v roce 2023. Sdělila, komu byl udělen vůdcovský odznak. 
 

Jednatel Ing. Pavel Sládek  

Nastoupil do funkce 18.2.2023. 

V roce 2023 se sešel výbor 3x a v roce 2024 zatím proběhla jedna schůze výboru. Zápis ze schůzí je na 
webových stránkách klubu. Mluvil o jednání WUT, zápis taktéž na klubových stránkách. 

Byla uzavřena nová smlouva s ČMKJ  
 

Místopředseda (v zastoupení Moniky Hnátek Illové)  

Přečetla zprávu místopředsedkyně Veroniky Chrpové. Obnovená spolupráce z WUT. V roce 2023 
proběhlo zasedání WUT v Itálii a v roce 2024 v Praze. Zápis z obou zasedání je na webových stránkách 
klubu. 
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IT referent – Ing. Jaroslav Horská 

Obsáhlá zpráva člena výboru/IT referenta přítomné seznámila s body jeho práce, kterými jsou 

• Webové stránky klubu 
• Vedení databáze jezevčíků 
• FB.. 
• Popsal fungování webhostingu, databáze. Na Facebookových stránkách vysvětli důvod 

vypnutých komentářů a zamítnutí příspěvků, které jsou v rozporu s pravidly stránky. 
 

Tisková referentka – Kateřina Klocová 

Poděkovala chovatelské radě za zpracování chovatelské ročenky 2022. Nabídla nový výtisk soutěžních 
řádů KCHJ a poprosila přítomné o vyplnění dotazníku ohledně klubového tisku. Omluvila se za 
chybějící zprávu IT referenta a článku Den s jezevčíkem v klubovém zpravodaji Jezevčík 2024. Obojí 
je na webových stránkách klubu.  
 

Ad. 7. Finanční zpráva ekonoma KCHJ  

Jiří Cikryt přednesl finanční zprávu za uplynulé období a oznámil, že nebude již dále kandidovat na 
funkci ekonoma a kandidoval by do kontrolní komise. Když byl před 12 lety zvolen do funkce ekonoma 
nebylo na klubovém účtu téměř nic a čekalo se na členské příspěvky. Klub tuto krizi přečkal a nemusel 
sáhnout do rezerv na spořícím účtu. Postupně se hospodaření v klubu stabilizovalo a díky externí účetní 
paní Krčilové dostalo účetnictví v klubu jistý řád. Dále byli zavedeny dohody o provedení práce pro 
lidi, kteří pracovali na klubových akcích a cestovní náhrady. Díky zavedenému systému zná klub 
náklady a příjmy z jednotlivých akcí. Od roku 2023 má klub novou účetní paní Šerekovou.  

Ad. 8. Zpráva předsedy kontrolní komise KCHJ 

Komise pracovala v roce 2023 ve složení Jan Kučera, Radim Kloc, František Pasák. 

Kontrola účetních dokladů spolu s ekonomem klubu a paní účetní Krčilovou, která odstoupila ze 
zdravotních důvodů a nahradila ji paní Šereková. 
 

Ad. 9. Zpráva předsedy kárné komise KCHJ 

Komise pracovala v roce 2023 ve složení Jiří Potyš, Miroslav Brož, Jan Bušta. 

V roce 2023 byli doručeny dva podněty. Nebylo shledáno porušení kárného řádu, proto bylo řízení 
zastaveno. 

 

Ad. 10. Ocenění členů pobočky 

Po zprávách členů výboru proběhlo předání ocenění klubu. Byly předány následující ocenění členům 
jihomoravské pobočky:  

• děkovné listy – MS Křenovice Háj (do rukou Vratislava Dvořáka);  
• stříbrné odznaky – Vratislav Dvořák, Vladimír Hladký, Petra Lopourová, Jaroslav Nedoma, 

Pavlína Slámová; 
• zlaté odznaky – František Bábík, Šlapanský Luboš; 
• mimořádné ocenění – Michaela Přibáňová.  

Na závěr byla předána ocenění za umístění v pracovním poháru za rok 2023 a za zahraniční pracovní 
úspěchy v témže roce: 

 

Ad. 11. Návrhy členů pobočky na projednání na celostátní konferenci KCHJ 

Miroslav Novák – návrh změny chovných podmínek pro miniaturní rázy jezevčíků. 

Návrh na zachování plnochruposti u standardních rázů jezevčíků 
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Návrh na zavedení váhy pouze jako orientační. Bylo probráno s vrchní poradkyní chovu Bc. Chodilovou 
a pokud u bonitace bude jezevčík výrazně vyhublý doporučí se přesun bonitace až bude jedinec v dobré 
kondici. 
 

Ad. 12. Návrhy kandidátů a volba výboru pobočky  

Předseda mandátové komise přečetl návrhy kandidátů do rady (výboru) pobočky a poprosil o jejich 
krátké představení. Poté vysvětlil pravidla tajné volby: 

• Hlasuje se prostřednictvím hlasovacích lístků; 
• Volí se zakřížkováním čtvercového pole za jménem kandidáta; 
• Takto upravené lístky budou vhozeny do hlasovací schránky; 
• Každý volič má 6 hlasů; 
• Když zakřížkuje více než 6 kandidátů, bude hlasovací lístek neplatný; 
• Lze volit i méně kandidátů, tento lístek je platný. 

Proces celé volby je zaznamenán v Protokol č.1 v příloze zápisu. 

Zvolenými členy rady (výboru) pobočky jsou (řazeno dle abecedy): František Bábík, Jiří Cikryt, 
Kateřina Čudková, Monika Formánková, Michaela Přibáňová a Pavel Sládek. 
 

Ad. 13. Návrhy kandidátů a volba kandidátů do výboru KCHJ 

Předseda mandátové komise přečetl návrhy kandidátů do výboru KCHJ a poprosil o jejich představení, 
včetně funkce, na kterou chtějí kandidovat. Zopakoval opět pravidla voleb jak v bodě 12, s následujícími 
rozdíly: 

• Každý volič má 5 hlasů; 
• Když zakřížkuje více než 5 kandidátů, bude hlasovací lístek neplatný; 
• Lze volit i méně kandidátů, tento lístek je platný; 

Proces celé volby je zaznamenán v Protokol č.2 v příloze zápisu. 

Zvolenými kandidáty do výboru KCHJ ČR jsou (řazeno dle abecedy): Jiří Cikryt, Eva 
Dopplerová, Monika Formánková, Renáta Hanušová a Pavel Sládek. 
 

Ad. 14. Návrhy delegátů a volba delegátů na celostátní konferenci KCHJ 

Předseda mandátové komise přečetl návrhy kandidátů na delegáty na celostátní konferenci KCHJ a 
poprosil o jejich představení. Naposledy zopakoval pravidla voleb a upřesnil počty volených delegátů 
následovně: 

• Každý volič má 8 hlasů; 
• Když zakřížkuje více než 8 kandidátů, bude hlasovací lístek neplatný; 
• Lze volit i méně kandidátů, tento lístek je platný; 

Proces celé volby je zaznamenán v Protokol č.3 v příloze zápisu. 

Zvolenými delegáty na celostátní konferenci KCHJ ČR jsou (řazeno dle abecedy): František 
Bábík, Kateřina Čudková, Jaroslav Dvořáček, Zdeněk Jakuba, Miroslav Novák, Michaela 
Přibáňová, Jaroslav Smejkal a Petr Svánovský. 
 

Ad. 15. + Ad. 16. Návrh usnesení a diskuze 

Návrhová komise v podání jejího předsedy Aloise Čaly přednesla návrh celkem 7 usnesení (viz příloha 
k zápisu). Následně dala předsedající všem přítomným čas a prostor k diskuzi nejen o navržených 
usneseních, ale případně k dalším tématům, která by měla být dle úvahy některého z přítomných členů 
vyřčena.  

K diskuzi se nikdo nepřihlásil a bylo tedy možné přejít k odsouhlasení navržených usnesení. 



Stránka 6 z 6 
 

 

Ad. 17. Schválení usnesení       

Předsedající požádala přítomné zvednutím ruky o schválení navrhovaných usnesení postupně, a to: 

Usnesení č.1 

• Usnesení č.1 - Pro: 54 Proti: 0 Zdržel se: 0 
• Usnesení č.2 - Pro: 51 Proti: 1 Zdržel se: 2 
• Usnesení č.3 - Pro: 54 Proti: 0 Zdržel se: 0 
• Usnesení č.4 - Pro: 54 Proti: 0 Zdržel se: 0 
• Usnesení č.5 - Pro: 54 Proti: 0 Zdržel se: 0 
• Usnesení č.6 - Pro: 54 Proti: 0 Zdržel se: 0 
• Usnesení č.7 - Pro: 54 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Ad. 18. Závěr jednání 

Na závěr jednání poděkovala předsedající všem přítomným za jejich aktivní účast na klubové schůzi, 
všechny podněty a názory a celkově poklidný průběh jednání. Zopakovala velký dík na stranu 
hostujícího sdružení Staré Zámky za poskytnuté prostory a vzornou péči o všechny přítomné členy. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
V Brně 6. 4. 2024 
 
Monika Formánková Petr Svánovský Kateřina Čudková 

Zapisovatel Ověřovatel Předseda pobočky  
  v den konání schůze 


